

卫理公会以萨迦守望者 29/9-05/10/2022

十月第一个星期的祷告事项

一、家庭/个人

1. 网络科技成为今日社会不可或缺的元素，因着疫情更是普及化媒体的使用量。祷告个人在使用网络科技上能有节制，不超过负荷，也不成为依赖；为孩子们祷告，虽出生于网络科技普及的时代，但不失去「放下屏幕」的自制能力。
2. 为家中需要长期看护的成员提名祷告，例如失智症、癫痫症、阿兹海默症等，病患家属。为他们的精神状态祷告；也为照顾他们的家人祷告，求神赐那些陪伴和照顾他们的家人有更多耐心和爱心。

二、教会

1. 为教会能更敏锐于时事课题祷告。社区、国家、时事也是教会理当关心的区域。祷告不同专业的信徒能在不同领域中发挥神所赐的能力才干，同时也积极回应时事，将圣经真理带入世界。
2. 为教会能用爱心说诚实话祷告。面对世俗的黑暗，基督徒应当为主发光做盐，在需要的地方大胆的对当权者说出真理，以致神的公义、怜悯能发生在世界的每个角落。

三、国家

1. 马币目前处于亚洲金融危机有史以来最低水平，加上通货膨胀、外币攀升，导致国债和人民生活需求成本造成极大的压力。祷告政府能专注于令吉的回升；人民能有智慧使用金钱。
2. 近期「猪仔」中介组织猖狂渗入。这些主要是透过国外高薪求职方式，诱惑人们让人跌入陷阱之中。求神透过执法单位，严打这类犯罪组织，并还人们安全的社会。

四、世界

1. 俄罗斯西部一所学校（伊热夫斯克 88 号学校）周一传出枪声，导致至少 13 死 23 伤事件。事后调查，发现枪手案发学校附近精神病院病患，而之前曾是该所学校的毕业生。为伤者的伤势祷告，求神医治；也为受害者的家属祷告，求神安慰。（27/09 星洲日报报道）
2. 继续为中国与台湾之间紧张关系祷告，祈愿神介入其中，让领袖们能有智慧处理之间的张力，也能让人民安居乐业，高枕无忧。

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 29/9-05/10/2022

Prayer items 1st week of October

A. Family/Individual

1. Internet technology has become an indispensable element in today's society, and the use of online media has become more popular due to the epidemic. Pray that individuals will learn use Internet technology in moderation, and not become dependent on it; pray for the children, especially those born in the internet era, that they will have the self-control required to "put down the screen".

2. Pray for family members who suffer from ailments that need long-term care, such as dementia, epilepsy, Alzheimer's, etc. Pray for family members who take care of them: their state of mind, their patience, and love towards the patients.

B. Church

1. Pray for the church to be more sensitive to current issues. Community, country, and current affairs are also areas where the church should be concerned. Pray that believers of different professions can use their God-given talents in the different fields, and at the same time, actively respond to current issues and bring the biblical truth into the world.

2. Pray for the church to speak the truth with love. Facing the worldly darkness, Christians should be the light and salt of the Lord, and boldly speak the truth to those in power where needed, so that God's justice and mercy is demonstrated in every corner of the world.

C. Country

1. The Malaysian Ringgit drops to its lowest level since the Asian financial Crisis; coupled with inflation and rising foreign currencies, it has resulted in greater pressure on national debt and the rising cost of living. Pray that the government can focus on the recovery of the Malaysian Ringgit; and for the people to spend their money wisely.

2. Recently, the "Pig Butchering" Scam organizations have rampantly infiltrated our nation. This is done mainly through tempting people into signing up for foreign high-paying jobs and trapping them when they arrive at the foreign country. Pray that through law enforcement agencies, such criminal organizations will be cracked down on and the society is kept safe. (Reported by Sin Chew Daily on 26/09)

D. The world

1. At least 13 people were killed and 23 injured when gunshots were fired at a school in western Russia (School No. 88 in Izhevsk) on Monday. After investigations, it was found that the gunman was a patient from a mental hospital near the school where the incident occurred; he was an alumnus of the school. Pray for the wounded that God will heal them; also pray that God will comfort the families of the deceased victims. (Reported by Sin Chew Daily on 27/09)

2. Continue to pray for China and Taiwan, pray that God will intervene in the relations between the two nations, that the leaders from both nations can handle the rising tensions wisely, so that the people can live and work in peace and contentment.

Isakhar Pengawal Methodist 29/9-05/10/2022

Doa minggu pertama Oktober

A. Keluarga/Individu

1. Disebabkan Covid-19, teknologi dan internet telah menjadi elemen secara umumnya diperlukan dalam masyarakat hari ini. Berdoa agar setiap individu dapat menggunakan teknologi dan internet secara sederhana, tidak berlebihan, dan tidak terlampau bergantung padanya. Juga berdoa untuk kanak-kanak, walaupun dilahirkan dalam era teknologi dan internet, tetapi tidak kehilangan keupayaan kawal diri untuk "meletakkan skrin".
2. Berdoa untuk anggota keluarga yang memerlukan perawatan jangka panjang, seperti demensia, epilepsi, alzheimer, dll. Berdoa untuk minda mereka; juga berdoa untuk ahli keluarga agar Tuhan kurniakan lebih kesabaran dan kasih kepada mereka yang menemani dan menjaga mereka.

B. Gereja

1. Berdoa agar gereja lebih peka terhadap isu semasa. Masyarakat, negara, dan hal urusan semasa juga merupakan isu-isu di mana gereja harus mengambil berat. Berdoalah agar orang Kristian dapat mengerahkan kebolehan dan bakat yang dianugerahkan oleh Tuhan dalam bidang yang berbeza, dan pada masa yang sama, mereka juga boleh bertindak balas secara aktif terhadap peristiwa semasa dan membawa kebenaran Alkitab ke dunia.
2. Berdoalah agar gereja menyuarakan kebenaran dengan kasih. Orang Kristian harus menjadi garam dan terang bagi Tuhan dalam kegelapan, dan berani mengatakan kebenaran kepada mereka yang berkuasa di mana diperlukan, supaya keadilan dan rahmat Tuhan dapat berlaku di setiap sudut dunia.

C. Negara

1. Ringgit Malaysia saat ini berada pada tahap pergantungan yang paling rendah dalam krisis kewangan Asia, ditambah dengan inflasi dan kenaikan mata wang asing, mengakibatkan tekanan besar pada hutang negara dan kos keperluan hidup rakyat. Doa agar kerajaan dapat memberi tumpuan kepada pemulihan ringgit Malaysia, dan rakyat boleh menggunakan wang mereka dengan bijak.
2. Baru-baru ini, organisasi perantara "piggy" telah berleluasa menyusup. Ini terutamanya melalui kaedah memburu pekerjaan bergaji tinggi asing, menggoda orang ramai terjatuh ke dalam perangkap. Doa agar Tuhan melalui agensi penguatkuasaan undang-undang, membanteras organisasi jenayah tersebut dan mengembalikan masyarakat yang selamat kepada orang ramai.

D. Dunia

1. Bunyi tembakan terdengar pada sebuah sekolah di barat Rusia iaitu Sekolah No. 88 di Izhevsk, pada Isnin, dan hal ini telah menyebabkan sekurang-kurangnya 13 orang terbunuh dan 23 cedera. Dalam siasatan, didapati bahawa lelaki bersenjata itu adalah seorang pesakit hospital mental yang hampirkan sekolah di mana penembakan berlaku, dan dia adalah bekas graduan sekolah itu. Berdoa untuk orang yang cedera agar sembuh cepat; juga berdoa untuk keluarga mangsa agar Tuhan sendiri menghiburkan mereka. (Dilaporkan oleh Sin Chew Daily pada 27/09)

2. Teruskan berdoa untuk ketegangan antara China dan Taiwan, dan berdoa agar Tuhan campur tangan di dalamnya, supaya para pemimpin dapat menangani ketegangan dengan bijak, dan rakyat dapat hidup dan bekerja dengan aman dan puas.